
Zápisnica 
z výborovej schôdze KCHF konanej 24.10.2024 vo Valčianskej 
doline „Hotel Humno“ pri MFK 2024(okr. Martin) 
 
Prítomní: 8 z 9 členov výboru KCHF - výbor je uznášaniaschopný (Tibor Gešvandtner, Mgr. Ján Maruščák, 

Ing. Peter Chrúst, Ivan Horňáček, Ing. Ľubomír Kmeťo,  Jakub Bašista, Ing. Peter Grellneth a Marek Sirotný 

ospravedlnený: Marián Legerský) 

Za DR prítomní 2 z 3 členov (Marián Zábojník , Ing. Jánošík Martin, ospravedlnený: Bc.Hlinický Ferdinand)  

Program:  
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Kontrola a vyhodnotenie plnenia uznesenia z posledného výboru KCHF (21.06.2024 Nižný Slavkov)  

3. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch uskutočnených akcií v roku 

    2024. 

4. Plán podujatí 2025.  

5. Rôzne. 

6. Záver 

 

1. Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda klubu.  

Predseda predložil na schválenie návrh programu schôdze. Poveril písaním zápisnice tajomníka a za 

overovateľa navrhol Mareka Sirotného. Program zasadnutia výboru, zapisovateľ a overovateľ bol schválený.   

Uznesenie k bodu 1:   
Výbor KCHF schvaľuje 

- program zasadnutia výboru, zapisovateľa zápisnice -  Ivan Horňáček a overovateľa  - Mariána Zábojníka. 

(Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 2.  Kontrola a vyhodnotení  uznesenia z predchádzajúceho výboru 
Predseda prečítal uznesenia od posledného zasadnutia výboru (21.06.2024 Nižný Slavkov) a skonštatoval, 

že: 

a) uzn. k bodu 3 a konferencie KCHF 2024 - mapa vodičov – zaslané aktivistom, aby vytvorili zoznam,  

vodičov, ktorí chcú byť zaradený do mapy vodičov na web stránku KCHF termín pre aktivistov do 

01.12.2024 

úloha trvá 

b) uzn. k bodu 2 - zverejnenie bonitačného poriadku a manuálu k postupu na vývoz šteniat do zahraničia –  

    úloha v časti manuálu na vývoz nebola v termíne splnená a trvá, návrh zo strany poradcov chovu sa  

    finalizuje, ale ešte nie je kompletný,  kontrola na najbližšom zasadnutí výboru. 

c) uzn. k bodu 2 - vypracovať propozície MFK 2024 - splnený  

d) uzn. k bodu 7 poradcovi chovu pre HF zistiť či námietka porušenia pri exporte HF do Talianska bola  

   opodstatnená a podať do nasledujúceho výboru správu o ďalšom postupe KCHF – nesplnené,    

Uznesenie k bodu 2:   
Výbor KCHF berie na vedomie 

- kontrolu uznesení z výboru KCHF z 21.06.2024 a konštatuje, že úlohy boli splnené čiastočne. 

Výbor ukladá splniť úlohy z uznesenia z výborovej  vykonať  do konca roku 2024 . (Za hlasovalo 8 členov, 

proti 0, zdržalo sa 0).  

Bod 3. Kontrola plnenia plánu práce a podanie informácie o priebehu a výsledkoch 

uskutočnených akcií v roku 2024. 
Akcie boli realizované podľa schváleného plánu podujatí na rok 2024. Zostáva ukončiť MFK 2024, ktorý sa 

rozbehol výborne a KPF v Kotešovej.  

Prebehli regionálne skúšky farbiarov IV. ročník „O Pohár Liptova“, XVI. ročník „Fatranský pohár“ aj XI. 

ročník „O Spišský pohár“ a dvoje KPF v Kyslinkách  a Nižnom Slavkove. Uskutočnené boli dva chovné 

zvody v Kluknave a Horných Lefantovciach  a špeciálka v Bijacovciach  v zmysle schváleného plánu 

podujatí na rok 2024. Všetky spomínané vyššie regionálne skúšky boli hodnotené veľmi dobre, farbiare mali 



dostatok prác a boli zaznamenaná aj vrcholné výkony. Organizačne boli všetky skúšky zvládnuté.         

Uznesenie k bodu 3:   
-Výbor KCHF berie na vedomie správu výcvikára,  podpredsedu a poradcov chovu  o doterajších akciách 

a plnení plánu na rok 2024 (za 8 členov).   

Bod 4. Schválenie návrhu plánu podujatí na rok 2025.  

Výbor po rozprave navrhol plán akcií na rok 2025 nasledovne :  

 

Výstavy: 

08.06.2025             - Špeciálna výstava Farbiarov CAC – Lednické Rovne (areál Hunty Fish)  

 

24.08.2025             - Klubová výstava KCHF CAC        – Makov  

  

Chovný zvod: 

27.04. 2025 - Horné Lefantovce (okr. Nitra)  

 

26.06.2025  - Sielnica (strelnica) (okr. Zvolen)  

 

23.08.2025 – Kráľovský Chlmec (okr. Trebišov) 

 

Klubové PF: 

24.08.2025 - Makov CACT 

25.10.2025 – Kyslinky CACT  

08.11.2025 -  Nitrianske Súčany  (Spád Horná Nitra v spolupráci s Trenčianskom) CACT  

 

Klubové akcie - skúšky: 

September alebo október 2025 – Pohár Slanských vrchov – miesto a dátum sa upresní dodatočne  

September alebo október 2025 – Malokarpatský pohár – Budmerice (okr. Pezinok) – dátum sa 

upresní dodatočne 

03.-05.10.2025              -  Skúšky farbiarov o Pohár Novohradu - Hrušov (okr. Veľký Krtíš)  

09.-12.10.2025              -  Skúšky farbiarov „O Pohár SPZ – Memoriál Branislava Baku“ (CACT) –                

                                          Levočská dolina (okr. Levoča) 

 

Iné plánované podujatia neorganizované KCHF   

Skúšky na rozhodcov z výkonu pre PF - termín a miesto podľa pokynov odboru kynológie SPK    

Uznesenie k bodu 4 
Výbor KCHF schvaľuje návrh plánu podujatí KCHF na rok 2025 a ukladá tajomníkovi zaslať návrh na SPK na 

zverejnenie do kalendára kynologických podujatí- termín do 30.11.2024.   

(Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0).  

5. Rôzne  
5.1 Boli predložené výboru žiadosti o členstvo : Miroslav Šujan, Práznovce;  PaeDr. Petra Krajčovičová, 

Krnča;  Boris Buday, Veľká dolina; Jozef Kuna, Vikartovce; Róbert Kraus, Zámutov; Juraj Martiš, Horná 

Maríková; Bc. Miroslav Kardoš, Domaniža; Jozef Martoň, Likavka; Gejza Kmecko, Buzina; Rastislav 

Juhás, Žilina; Jaroslav Palo,  Lipt. Porúbka, Zdeněk Haloda, Černošice (ČR).  

Výbor KCH súhlasí s prijatím 11 žiadateľov z 12.  

Nesúhlasí s prijatím za člena  - Zdeněk Haloda, ktorý nie je členom KCHB v ČR (členstvo 

v domácom klube je podmienkou k prijatiu).   

Odsúhlasení žiadatelia o členstvo v klube po splnení ďalších podmienok  - zaplatení zápisného a členského, 

sa stanú  členmi KCHF (za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0)     



5.2 Poradcovia chovu informovali o stave epilepsie – 1 pozitívny HF zomrel, 1 HF s podozrením je 

negatívny, 1 BF pozitívny a 1 BF bol podozrivý, ale je po smrti, takže už bezpredmetné.  

5.3  Bola podaná informácia majiteľ Peter Mihálik mal u nás DBK „C“ dal si urobiť v Čechách tam vyšlo 

„A“ a kontrolné posúdenie vyšlo „B“  

5.4 Vyznamenania sú doručené KCHF (p. Šomek) a vyplatené (SPZ).   

5.5 Róbert Jozef – člen klubu Hirschman, HF suka so skúškami klubu Hirschmann (nie je na Slovensku 

poľovne upotrebiteľná), klub Hirschmann žiadal súhlas od nášho klubu k využitiu v ich chove, keďže suka 

žije na Slovensku (všetci prítomní na výbore súhlasili). Ing. Kmeťo oznámi súhlas klubu Hirschmann 

stanovisko výboru.  

5.6. KCHF súhlasí s návrh rozhodcov na KPF Kotešová 09.11.2024 – Ing. M. Janošík a Ing. P. Grellneth ml.   

5.7 Sponzorsky boli dodané KCHF 2 moduly Garmin GPS. 1 Kus bude daný do ceny na MFK a jeden bude 

slúžiť pre potreby KCHF. Knížky od českého autora – farbiarske príbehy sú k dispozícií počas MFK.  

 

5.8 Bašista - nedá sa urobiť aplikácia na záznam dohľadávky cez mobilný telefón, aby sa to hneď v teréne  

                     dalo zapísať ? Na spôsob možno ako je kniha návštev ?   

      Kmeťo – do tabuľky dohľadávok doplniť vek farbiara a vytvoriť sumár dohľadávok za celý  

                     život farbiara .  

      Sirotný – návrhy vodičov do máp si budú v budúcnosti dávať sami 

      Maruščák – navrhol kúpiť cca 15 kotúčov na označovanie kruhov na výstavách a bonitáciách 

                         (cena 8€/kotúč) pre potreby klubu.       

              

 Uznesenie k bodu 5: 
Výbor KCHF schvaľuje:  

- žiadateľov o členstvo podľa zoznamu uvedenom v zápisnici pod bodom 5.1  za členov KCHF po 
zaplatení zápisného a členského s výnimkou Zdeňka Halodu   
- súhlas s využitím sučky Róberta Ďuricu v chove klubu Hirschmann 
- použitie modulov GPS Garmin 
- nomináciu rozhodcov na KPF 2024 v Kotešovej 09.11.2024 (HR - Grellneth a R - Ing. Janošík)  
 
Výbor KCHF berie na vedomie: 
- informáciu o epilepsii v chove  
- informácie o DBK výsledku farbiara v držbe Petra Mihálika 
- informácie o vyznamenaniach navrhnutých KCHF  
 

 Výbor KCHF ukladá : 
-poradcovi chovu pre HF zistiť či námietka porušenia pri exporte HF do Talianska bola 
opodstatnená a podať do nasledujúceho výboru správu o ďalšom postupe KCHF termín nasledujúci 
výbor 
- poradcovi chovu pre HF oznámiť súhlas s využitím HF sučky Róberta Ďuricu v chove klubu 
Hirschmann 
- ukladá ekonómovi klubu  
  Za hlasovalo 8 členov, proti 0, zdržalo sa 0.  
 

Všetky uznesenia na zasadnutí výboru KCHF 24.10.2024 boli schválené.  

Vypracované dňa: 08.11.2024  

 Zapisovateľ:                 Overovateľ: 



  Ing. Ivan Horňáček                Marián Zábojník  


